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Č. 16 
 

Z á p i s 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 29. 3. 2017 
konaného v kulturním domě Plzeňka 

 
 
Přítomno:  při zahájení 15 zastupitelů města 
 

v 16.38 se dostavila Mgr. Holubová 
dále přítomno 16 zastupitelů města 
 
v 16.42 se dostavil Mgr. Šnaidauf 
dále přítomno 17 zastupitelů města 
 
v 16.45 se dostavil Ing. arch. Patera 
dále přítomno 18 zastupitelů města 
 
v 17.49 zasedání opustila Ing. Endrlová 
dále přítomno 17 zastupitelů města 
 

 
Nepřítomni: Ing. Havel, Mgr. Lidinský, MUDr. Táborská 
 
 
1) Zahájení 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zasedání Zastupitelstva města (ZM) Beroun zahájil v 16.30 hodin a jednání poté řídil starosta 
města Mgr. Kůs. 
 
- konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno v souladu s Jednacím řádem ZM  

a zákonem o obcích.  
- uvedl, že dle prezenční listiny je přítomno 15 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo  

je schopno se právoplatně usnášet. 
- konstatoval, že zápis z posledního zasedání byl určenými ověřovateli zápisu řádně ověřen  

a shledán bez závad. K zápisu nebyly podány žádné námitky. Usnesení i zápis byly zveřejněny. 
 
Ověřovateli byli určeni: Ing. Mišina a Mgr. Chlumská 
      
 
Jako sčitatelé z řad zaměstnanců města byli určeni:  Ing. Zdeňka Slivková  
        Iva Zavadilová  
        Bc. Kamil Choc 
 
Zapisovatelkou byla určena:     Hana Tučková  
 
Starosta města informoval, že o průběhu zasedání se pořizuje videozáznam.  
Celý průběh jednání zastupitelstva je přenášen on-line na internetových stránkách města  
a jeho záznam je pak umístěn na internetových stránkách města k nahlédnutí. 
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2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs    
Informoval o tom, že Rada města Beroun na své dnešní schůzi schválila volný návrh  
Smlouva o spolupráci veřejných zadavatelů na akci „II/605 a III/2365 Beroun, rekonstrukce 
silnic“. V elektronické podobě byl zastupitelům odeslán dne 27.3.2017, vytištěný byl připraven 
na jednací stoly před zahájením zasedání zastupitelstva města. Tento volný návrh je z časových 
důvodů potřeba projednat na dnešním zasedání zastupitelstva města. 
 
Program dnešního zasedání zastupitelstva města navrhla rada města doplnit o body:  
9)     Smlouva o spolupráci veřejných zadavatelů na akci „II/605 a III/2365 Beroun,  

rekonstrukce silnic“ 
10)   Zápis č. 3/2017 ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 20.3.2017. 
 
Seznámil s takto doplněným programem zasedání: 
 

1) Zahájení 
2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
3) Návrh na rozdělení dotací na sportovní činnost dle programu 

„Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2017“ 
4) Dotace sportovním subjektům na úhradu ceny ledu na Zimním stadionu v Berouně  
5) Změna vnitřní směrnice pro zadávání veřejných zakázek č. 1/2016 
6) Komunitní plánování sociálních služeb v Berouně v roce 2016 
7) Informace o plnění Programu prevence kriminality města Beroun za rok 2016 
8) Informace o převzetí záštit v roce 2016 
9) Smlouva o spolupráci veřejných zadavatelů na akci „II/605 a III/2365 Beroun,  

rekonstrukce silnic“ 
10) Zápis č. 3/2017 ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 20.3.2017 
11) Různé 
12) Dotazy, připomínky, podněty 
13) Závěr 

 
Starosta Mgr. Kůs se dotázal, zda má někdo ze zastupitelů k takto upravenému programu 
připomínku. 
Nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
Usnesení č. 23/2017 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje program zasedání zastupitelstva města. 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 0, zdržel se - 0. 
Navržený program zasedání byl schválen. 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

3) Návrh na rozdělení dotací na sportovní činnost dle programu  
„Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2017“ 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs, uvedl, že rada města schválila návrh komise pro sport  
a sportovní dotace na rozdělení dotací na sportovní činnost v roce 2017, který byl zpracován 
podle schváleného Programu pro poskytování dotací na sportovní činnost v roce 2017 (dále jen 
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Program) a že zastupitelé měli možnost seznámit se s tímto návrhem na pro ně uspořádaném 
semináři, vedeném předsedou komise pro sport a sportovní dotace Mgr. Tomčo.  
 

--------------------------- 
Mgr. Miroslava Holubová se dostavila do zasedání zastupitelstva města v 16.38 hod. 

Dále přítomno 16 členů zastupitelstva. 
--------------------------- 

 
Mgr. Tomčo, předseda komise pro sport a sportovní dotace přednesl důvodovou zprávu.  
- Uvedl, že komise při tvorbě návrhu Programu využila zkušeností z loňského roku, zapracovala 

doporučení a návrhy vedení města.  
- Vysvětlil, že základní filozofií programu je, že město chce podpořit sportování mládeže. 
- Seznámil s kritérii pro podporu mládeže a způsobem výpočtu dotace. 
- Dále seznámil s kritérii pro nadstandartní reprezentaci města, jak podpory jednotlivců,  

tak i kolektivů.  
 

--------------------------- 
Mgr. Šnaidauf se dostavil do zasedání zastupitelstva města v 16.42 hod. 

Dále přítomno 17 členů zastupitelstva. 
 

Ing. arch. Patera se dostavil do zasedání zastupitelstva města v 16.45 hod. 
Dále přítomno 18 členů zastupitelstva. 

--------------------------- 
 

Mgr. Kůs poděkoval panu Tomčo za zdůvodnění a otevřel rozpravu: 
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásili: 
 
Pan Brodan 
- Ocenil určitý posun v přípravě dotací a připomněl historii schvalování dotací v loňském roce.  
- Zmínil podmínky (inovační podněty, které podle něj měly být zapracovány do Pravidel)  

a sliby z loňského roku (obměna členů komise, která proběhla jen částečně). 
- Přednesl úvahu o tom, jak by byl podpořen např. nově vzniklý sportovní klub, v případě,  

že by obdržel dotaci na stavbu nového zázemí a jaká by to mělo dopad na ostatní kluby. 
- Vyjádřil svůj názor na kritéria pro týmové sporty a kolektivy jednotlivců a na uvedených 

příkladech vysvětlil, jak je rozdělení dotací pro týmové sporty diskriminační, zatímco 
jednotlivci mohou získat dotaci na několik druhů závodů. 

 
Ing. Randa 
- Uvedl, že najít spravedlnost u těchto dotací je složité a nemůže se nikdy podařit. 
- Dle jeho názoru lze komisi za zpracování kritérií a odvedenou činnost pochválit. 
- Zopakoval, že posláním města je podpořit každé sportující dítě v jakémkoli sportu a přispět 

mu na sportování. 
- Přednesl svoji představu, jak sportující děti podpořit – vytvořit systém voucheru, který by dítě 

odevzdalo v klubu, kterého je členem a klub by si nárokoval od města příspěvek. 
 
Na věcné připomínky reagoval Mgr. Kůs a Mgr. Tomčo 
 
Mgr. Kůs připomněl, že pro tento rok se rozdělují dotace podle již schválených kritérií a ta již 
nelze měnit. K připomínkám vyzval komisi, aby je zohlednila a využila při tvorbě kritérií pro další 
rok. Upozornil, že v rozpočtu města je schválena celková částka na sport ve výši 10 728 tis. Kč,  
z toho dotace na sport činí 4 mil. Kč.  
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Mgr. Tomčo vysvětlil, jak se posuzují příjmy klubů, připomněl, že dotace není nároková, 
informoval, že probíhají kontroly využití dotací. Vyjádřil se k souměřitelnosti sportů. 
 
Mgr. Kůs poukázal na význam reprezentace města. 
 
Ing. Mišina se zapojil s názorem, že je důležité přivést děti ke sportu, podpořit jejich sportování  
a odměnit je za výkon. Vytvořit systém podpory, nikoliv se zabývat tím, jaký mají jednotlivé kluby 
příjmy. 
 
Mgr. Kůs uvedl, že na příští rok se musí připravit nová pravidla. Vyzval komisi, aby se zabývala 
koncepcí sportu v rámci města, což bude jedna z podmínek, aby město mohlo žádat úspěšně  
o různé dotace do sportu, stejně tak jako jednotlivé subjekty. Zdůraznil již platná kritéria. 
Shrnul, že návrh komise považuje za dobrý. 
 
Pan Pokorný 
Uvedl, že při schvalování jakýchkoli dotací je vždy někdo pro a proti, dle jeho názoru komise 
odvedla dobrou práci. Informoval, že se zúčastnil valné hromady Lokomotivy Beroun  
a projednávání některých otázek v Edenu, vyslechl si výsledky za minulé období a plány na další 
období. Dle jeho názoru se zlepšily materiální podmínky pro jednotlivá sportovní odvětví,  
což mělo vliv na rostoucí výkonnost a tím i postupy do vyšších soutěží.  
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. 
 
Mgr. Kůs uzavřel diskuzi. Připomněl, že zastupitelstvo města schvaluje dotace nad 50 000,- Kč. 
Rozdělení dotací do 50 000,- schvaluje rada města. Přistoupil k hlasování. 
 
Usnesení č. 24/2017 
Zastupitelstvo města Beroun  
1. schvaluje poskytnutí dotací nad 50 000,- Kč v jednotlivém případě z rozpočtu města Beroun 

podle dotačního programu „Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun 
v roce 2017“ dle návrhu zpracovaného Komisí pro sport a sportovní dotace Rady města 
Beroun dne 3. 3. 2017 a odsouhlaseného radou města dne 16. 3. 2017 žadatelům: 
a) TJ LOKOMOTIVA BEROUN, z.s., IČ: 00473561, se sídlem Tyršova 85, Beroun-Město,  

266 01 Beroun, ve výši 1.563.700,- Kč na podporu celoroční sportovní činnosti mládeže, 
včetně podpory na soutěžích a reprezentace TJ i Města Beroun. Na údržbu a provoz 
tělovýchovných zařízení. 

b) HC Berounští medvědi z.s., IČ: 47513071, se sídlem Na Ostrově 816, Závodí, 266 01 
Beroun, ve výši 569.700,- Kč na podporu činnosti mládežnických hokejových družstev 
příjemce dotace.   

c) SPORT EDEN BEROUN, z.s., IČ: 03226751, se sídlem Pod Homolkou 1482, Beroun-Město, 
266 01 Beroun, ve výši 538.300,- Kč na podporu sportování dětí ve sportovním centru 
příjemce dotace.   

d) Český lev – Union Beroun, z.s., IČ: 28560353, se sídlem Na Máchovně 644, Beroun - 
Město, 266 01 Beroun, ve výši 469.900,- Kč na podporu činnosti sportovních klubů 
(spolků) pod vedením příjemce dotace.  

e) SK Kelti 2008 z.s., IČ: 22732713, se sídlem Slunečná 1745, Beroun-Město, 266 01 Beroun, 
ve výši 145.000,- Kč na činnost mládežnických týmů příjemce dotace. 

f) LTC Beroun, z.s., IČ: 47513870, se sídlem Štěpánkova 612/7, Beroun-Město, 266 01 
Beroun, ve výši 144.300,- Kč na zajištění kvalitních tréninků pro děti a mládež, přípravu 
závodních hráčů na mistrovská utkání a celostátní turnaje, na pořádání okresních  
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i celostátních tenisových turnajů, kondičních, koordinačních a kompenzačních tréninků, 
nábor členů do spolku příjemce dotace. 

g) Spolek centrum zdravých dětí Beroun, IČ: 47515384, se sídlem Máchova 765, Beroun-
Závodí, 266 01 Beroun, ve výši 110.600,- Kč na podporu činnosti klubu HC Berounské 
Lvice. 

h) Basketbalový klub Beroun, z.s., IČ: 47560720, se sídlem Slavašovská 575/18, Beroun-
Závodí, 266 01 Beroun, ve výši 90.800,- Kč na podporu sportovní činnosti provozované 
příjemcem dotace, zaměřené na basketbal.  

i) ELÁN sport, z.s., IČ: 22868291, se sídlem Havlíčkova 8, Beroun-Město, 266 01 Beroun,  
ve výši 88.300,- Kč na pronájem tělocvičen a nákup potřebného sportovního vybavení 
pro sportující členy oddílu příjemce dotace. 

j) TJ Kraso Beroun, IČ: 26993317, se sídlem U Rybníka 22, Beroun-Jarov, 266 01 Beroun,  
ve výši 79.600,- Kč na pronájem ledové plochy, odměny trenérům, baletní průpravu 
členů krasobruslařského oddílu příjemce dotace.   

k) IPPON KARATE KLUB SHOTOKAN BEROUN,z.s., IČ: 04686349, se sídlem Hostímská 
131/11, Beroun-Závodí, 266 01 Beroun, ve výši 74.100,- Kč na pronájem tělocvičen, 
nákup tréninkových pomůcek, úhradu nákladů spojenou se soutěžemi, provedením 
náboru nových členů, tj. propagace náboru do spolku příjemce dotace - letáky, inzeráty. 

včetně uzavření veřejnoprávních smluv na jejich poskytnutí s těmito žadateli 
2. nesouhlasí s poskytnutím dotace z rozpočtu města Beroun podle dotačního programu 

„Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2017“ spolku TC R.A.K., z.s., 
IČ: 26648032, se sídlem Levín 34, 267 01 Králův Dvůr, z důvodu nesplnění podmínky umístění 
sídla žadatele podle dotačního programu „Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě 
Beroun v roce 2017“ a to bodu 5.1. článku V. Okruh způsobilých žadatelů. 

Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 2, zdržel se - 1. 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

4) Dotace sportovním subjektům na úhradu ceny ledu na Zimním stadionu v Berouně v roce 2017 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
- Připomněl, že ve městě Beroun jsou tři subjekty, které město dlouhodobě dotuje při využívání 

ledu na zimním stadionu. Město zatím nepředpokládá rozšíření subjektů ani zvýšení objemu 
dotovaných hodin. Objem finančních prostředků na dotovaný led je v rozpočtu města 
stanoven ve výši 1 960 000,- Kč, za předpokladu využití max. 1400 dotovaných hodin.  

- Seznámil, že součástí volného návrhu je i schválení Zásad pro poskytování dotací na úhradu 
ledu na ZS v Berouně v roce 2017, kde je uvedeno, že dle bodu 6. může být postup při 
rozdělování dotací v průběhu roku radou města upraven na základě nových skutečností. 

- Informoval, že fakturování počtu dotovaných hodin bude probíhat na základě skutečně 
odbruslených hodin.  Zásady obsahují i systém kontroly. 

- Vysvětlil, že Zimní stadion fakturuje 1 hod v ceně 1800,- Kč s tím, že subjekt platí 1 hod ve výši 
400,- Kč a rozdíl dotuje město.  

 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásili: 
 
RNDr. Chalupová 
poukázala na nejasnost v Zásadách, uvedla, že není zřejmé, zda 1400 hodin je pro každý subjekt, 
nebo pro všechny subjekty dohromady. 
Mgr. Kůs podal vysvětlení a poděkoval za připomínku. 
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Pan Brodan 
pochválil zpracované Zásady a kvalitní odvedenou práci vedení města ohledně provozování 
Zimního stadionu, který nyní spravuje Aquapark. Popřál řediteli Aquaparku, aby se provozování 
dařilo a to nejen finančně. 
 
Mgr. Kůs 
Připomněl, že komise pro sport a sportovní dotace se bude zabývat i tím, jakým způsobem 
zohlednit skutečnost, že některé subjekty jsou dotované 2x – jednak dotací na sportující osobu  
a pak též dotací za odbruslené hodiny na ledu. Vyzval ředitele Mgr. Marxe, aby se vyjádřil. 
 
Mgr. Marx  
poděkoval za pochvalu, přislíbil snahu o fungování zimního stadionu. K ziskovosti poukázal  
na energetickou náročnost zimního stadionu. 
Mgr. Kůs  
Informoval, že od 1.7.2017 by Aquapark měl převzít i další sportoviště města a měl by se 
přejmenovat na společnost „Berounská sportovní“. 
 
Mgr. Šnaidauf 
vyjádřil naději, že do stavu zimního stadionu budou vloženy investice, aby se prostředí a celkový 
stav objektu zlepšil. 
 
Bc. Šimon 
připomněl, že velkou měrou se o změnu v zimním stadionu zasloužil také pan zastupitel  
Ing. Zdeněk Trejbal. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. 
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 25/2017 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje poskytnutí dotací na úhradu ceny ledu na ZS v Berouně 
za rok 2017 ve výši 1.400,- Kč/hod. dle radou města schválených Zásad pro poskytování dotací  
na úhradu ceny ledu na ZS v Berouně roce 2017 subjektům: 

TJ KRASO Beroun, IČ: 26993317, se sídlem U Rybníka 22, Beroun – Jarov, 266 01 Beroun,  
do maximálního počtu 300 hodin,  

Spolek Centrum zdravých dětí Beroun, IČ: 47515384, se sídlem, Máchova 765, Beroun – Závodí, 
266 01 Beroun, do maximálního počtu 300 hodin,  

HC Berounští Medvědi z.s., IČ: 47513071, se sídlem Na Ostrově 816, Závodí, 266 01 Beroun,  
do maximálního počtu 800 hodin 

a uzavření veřejnoprávních smluv o jejich poskytnutí s těmito subjekty. 

Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 1, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
 
 



7 
 

5) Změna Vnitřní směrnice pro zadávání veřejných zakázek č. 1/2016 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl tajemník Ing. Chalupecký, sdělil, že se jedná o legislativní úpravu  
již schválené směrnice v návaznosti na nový zákon. 
RNDr. Chalupová požádala o drobnou češtinskou změnu v článku 7. Dodatku. Z původního 
finančního limitu na finanční limit. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 26/2016 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Dodatek č. 1 k Vnitřní směrnici pro zadávání veřejných 
zakázek č. 1/2016, v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 

------------------------------------------- 

Ing. Šárka Endrlová se omluvila a opustila zasedání zastupitelstva města v 17.49 hodin. 

------------------------------------------- 

 
 

6) Komunitní plánování sociálních služeb v Berouně v roce 2016 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
Připomněl, že město Beroun dlouhodobě plánuje sociální služby prostřednictvím komunitního 
plánování. Zdůraznil triádu – zadavatel, poskytovatelé sociálních služeb a uživatelé sociálních 
služeb. S poskytovateli sociálních služeb město aktivně spolupracuje, stejně tak s krajským 
úřadem. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 27/2017 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí informaci o komunitním plánování sociálních 
služeb města Beroun v roce 2016. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
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7) Informace o plnění Programu prevence kriminality města Beroun za rok 2016 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
Sdělil, že program prevence kriminality je již dlouhodobě zpracováván koordinátorkou prevence 
kriminality. Město Beroun organizuje Den bezpečí, stipendia na volnočasové aktivity, dále 
společně s městem Hořovice letní pobytový tábor pro děti ze sociálně znevýhodněných 
podmínek. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásila: 
 
RNDr. Chalupová 
dotázala se, zda stipendia budou jen pro děti s bydlištěm na území města. 
Mgr. Ludvíková potvrdila, že ano. Dále uvedla, že zároveň je možnost udělit výjimku. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu 
usnesení. 
 
Usnesení č. 28/2017 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí informaci o prevenci kriminality města Beroun 
v roce 2016. 
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
Mgr. Chlumská nehlasovala, v době hlasování nebyla přítomna v jednací místnosti. 
 
 

8) Informace o převzetí záštit v roce 2016 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
Uvedl, že informace je zpracována podle Zásad pro udělování čestných poct města Berouna. 
V roce 2016 bylo poskytnuto 5 záštit města a 5 záštit starosty města. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 29/2017 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí informaci o převzetí záštit v roce 2016. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
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9) Smlouva o spolupráci veřejných zadavatelů na akci „II/605 a III/2365 Beroun, rekonstrukce 
silnic“ 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Mišina. 
Informoval, že při rekonstrukci silnic „II/605 a III/2365 Beroun bude město Beroun spolupracovat 
s krajským úřadem, mj. při rekonstrukci dešťové kanalizace. Finální verze návrhu smlouvy byla 
doručena dne 24.3.2017, krajský úřad počítá se zahájením stavby v červnu 2017, proto byl návrh 
zařazen do programu dodatečně. 
Mgr. Kůs doplnil, že akce je reálná, na spoluúčast města jsou v rozpočtu města na rok 2017 
schválené prostředky.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásila RNDr. Chalupová. 
RNDr. Chalupová 
požádala o ujištění, že existuje projektová dokumentace a stavební povolení. 
Ing. Mišina odpověděl, že stavební povolení ještě není, je o ně zažádáno. Majetkové záležitosti 
v rámci města Beroun jsou vyřešené. Projektová dokumentace k chodníkům je hotová, chodníky 
jsou již povolené, dojde k určité změně stavby před dokončením v souvislosti s kruhovou 
křižovatkou u Benziny. 
Ke stavebnímu povolení se vyjádřila Ing. Bozděchová, zástupkyně vedoucího odboru výstavby 
s tím, že o stavební povolení je zažádáno, ale neví, v jaké fázi je nyní. 
Mgr. Kůs uvedl, že podrobnosti budou RNDr. Chalupové sděleny písemně. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu 
usnesení. 
 
Usnesení č. 30/2017 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením Smlouvy o spolupráci veřejných zadavatelů  
na akci „II/605 a III/2365 Beroun, rekonstrukce silnic“ mezi Středočeským krajem, se sídlem 
Zborovská 11, 150 21 Praha 5 – Smíchov, IČ: 70891095, městem Beroun, se sídlem Husovo nám. 
68, Beroun, Centrum, 266 01 Beroun, IČ: 00233129, a městem Králův Dvůr, se sídlem náměstí 
Míru 139, 267 01 Králův Dvůr, IČ: 00509701, v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

10) Zápis ze zasedání kontrolního výboru 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs předal slovo předsedkyni kontrolního výboru RNDr. Chalupové. 
 
RNDr. Chalupová se zmínila, že byl připraven plán kontrol na rok 2017. 
Mgr. Kůs požádal o vysvětlení k bodu 4 Plánu kontrol, kde kontrolní výbor požaduje seznam 
nezveřejněných smluv nad 50 000 Kč. 
RNDr. Chalupová odpověděla, že kontrolní výbor se domnívá, že v dřívějšku některé smlouvy 
nebyly zveřejněny, výbor bude požadovat seznam takových smluv. 
Mgr. Kůs doplnil, že smlouvy nad 50 000 Kč město zveřejňuje, je to zákonná povinnost. 
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Usnesení č. 31/2017 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 3/2017 ze zasedání kontrolního výboru, 
konaného dne 20.3.2017. 
Výsledek hlasování: pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

11) Různé  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs  
 

 informoval o vyřízení dotazů z minulého zastupitelstva 
 

- k dotazu pana Šebely, zda se vytváří finanční rezerva na rekultivaci skládky, panu Šebelovi 
písemně odpověděla vedoucí finančního odboru Ing. Maršíková s tím, že v době 
provozování skládky provozovatel neměl povinnost vytvářet finanční rezervu.  
V té době se postupovalo podle tehdy platného zákona 238/1991 Sb. o odpadech. 
 

- K dotazu RNDr. Chalupové k bytovému domu č.p. 53 na Zdejcině byla zaslána písemná 
odpověď, RNDr. Chalupová vyjádřila spokojenost s odpovědí. 
 

- K připomínce pí Káchové na nečitelnou pamětní desku na Jungmannově základní škole  
pí Káchová upřesnila svůj požadavek.  
Mgr. Kůs požádal Ing. arch. Vilhelmovou, aby se požadavku věnovala.  
 

 Informoval, že dne 30.3.2017 v 8.30 hodin se uskuteční „Okružní jízda Berounem“  
za účasti funkcionářů a vybraných pracovníků úřadu, za účelem prohlídky lokalit  
a vyhodnocení potřeb. Zastupitelům nabídl možnost účastnit se. 

 
 
Diskuze zastupitelů 
 
RNDr. Chalupová 
K vyřízení připomínek z minulého zastupitelstva doplnila: 
k dopravní situaci v ulici Na Veselou informovala, že jí byla přislíbena náprava, která by měla 
proběhnout během cca 14 dnů. 
 
Ing. Mišina  
Doporučil podívat se na webové stránky města, kde je umístěna studie průjezdu Berounem.  
Ta ukázala, že po synchronizaci semaforů dojde k výraznému zlepšení průjezdnosti města. 
Mgr. Kůs doplnil, že v nejbližší době se očekává další studie na téma doprava, plynulost, 
parkování. Uvedl, že se uskuteční prezentace studie pro zastupitele, dále se předpokládá 
zahájení realizace opatření, např. zadání zpracování projektové dokumentace. Cílem je odlehčit 
dopravě při současném zachování nájezdnosti z vedlejších komunikací. 
Dále informoval o záměru, aby městská policie byla po dohodě s Policií ČR pověřena měřením 
rychlosti na vybraných úsecích v rámci města. Techniku by si město půjčovalo. 
 
Bc. Šimon 
Parkování u Mateřské školy Vrchlického 
V Brožíkově ulici, kde se parkovalo, je dopravní značka zákaz stání. 
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Ing. Mišina k tomu sdělil, že parkování na chodníku není možné, je náhradní prostor  
na nezpevněné ploše mezi kolejemi. 
Mgr. Jerling uvedl, že je možné parkovat v Karlově ulici, na parkovišti u bývalého autobusového 
nádraží nebo U Štiky. Na chodníku to s ohledem na bezpečnost chodců nelze.  
 
 
Pan Pavlis 
Poděkoval, že vedení města prosadilo bezplatný průjezd dálnicí D5 od Zabitého do Králova 
Dvora, ulehčilo to dopravní situaci v Berouně. V exponovaných časech je doprava v Berouně 
velmi hustá a občané kvitují možnost objet město po dálnici. 
Mgr. Kůs připomněl, že ministr dopravy pan Ťok dostál svého slova a na podnět Berouna se tak 
stalo i v jiných městech. Dále upozornil na informaci o plánované opravě dálnice - ta bude 
započata až po skončení prací na Plzeňské ulici. 
 
 
Ing. Mišina 
Informoval o konečném termín totální uzavírky mostu na Zavadilku od 3.6. do 3.10.2017. 
Firma Arriva zpracovala předběžný návrh kyvadlové dopravy mezi Tetínem a Jarovem  
se zastávkou u mostu. Za mostem bude připraven autobus, který rozveze děti a rodiče do škol. 
Mgr. Kůs ocenil tým Ing. Mišiny a jeho osobní nasazení v této záležitosti. 
 
RNDr. Chalupová 

 Vznesla dotaz k znovuobnovení myšlenky zbudovat železniční tunel z Prahy do Berouna 

 Dále se dotázala, jak to vypadá s požadavkem společnosti Arriva na zvýšení plateb pro 
mzdy řidičů, a v případě zvýšení plateb od města, zda bude tato finanční částka použita 
na mzdy řidičů nebo použita za jiným účelem. 

Ing. arch. Vilhelmová odpověděla, že nemá žádné informace ohledně znovuobnovení 
myšlenky zbudovat tunel pro železniční dopravu. 
Mgr. Kůs uvedl, že v případě ochranného pásma vysokorychlostní tratě, se se SŽDC podařil 
dojednat souhlas s vybudováním Jižní paralelní komunikace. 
Dále informoval o jednání se společností Arriva a požádal Ing. Mišinu o bližší informace. 
Ing. Mišina uvedl, že v rozpočtu města je vyčleněno 1 800 tis. na navýšení mezd řidičům.  
Na dnešním jednání společnost Arriva oznámila požadavek na mzdy ve výši 850 tis. Kč 
RNDr. Chalupová požádala o ujištění, že prostředky půjdou na mzdy řidičů. 
Mgr. Kůs uvedl, že tato podmínka byla vyslovena. Prostředky budou uvolněny až po 
schválení zastupitelstvem v červnu 2017. S Královým Dvorem bude vytvořena pracovní 
skupina, která se bude zabývat ve spolupráci s Arrivou i optimalizací stávajících linek MHD 
v souvislosti se vznikem nové zástavby. Dále se bude zabývat přípravnými pracemi  
k zavedení Pražské integrované dopravy od 1.1.2018. Čerpat se bude ze zkušeností jiných 
měst, kde byla již PID zavedena. V úvaze je i zavedení MHD zdarma. 
Ing. Mišina uvedl k plánované stávce řidičů, že zde jsou s odbory domluveni. 
Bc. Šimon k MHD zdarma sdělil, že je již zpracovaná prvotní kalkulace. 
 

 
12) Dotazy, připomínky a podněty  

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Diskuze veřejnosti 
 
Paní Káchová 
poděkovala za osadní výbor Zavadilka a občany Zavadilky Ing. Mišinovi a jeho týmu za zkrácený 
termín uzavírky mostu. 
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13) Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs  
- po vyčerpání programu avizoval konání řádného zastupitelstva v červnu 2017.  
- Poděkoval za aktivní účast. 
- Zasedání zastupitelstva ukončil v 18.30 hodin. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Ivan K ů s 
starosta města Beroun 
 
Zapsala :       V Berouně dne 4. 4. 2017 
 
Diskuze byla zaznamenána stručnou formou.  
S plným zněním diskuze se lze seznámit v archivu videopřenosů na webových stránkách města. 
 
 
Ověřili :    Ing. Mišina ………………………………. 
 

Mgr. Chlumská ………………………………. 


